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Protokół nr 32/2025  

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu  

z dnia 16 kwietnia 2025 r., 

które odbyło się w Starostwie Powiatowym w Wieluniu  

przy Placu Kazimierza Wielkiego 2 (sala 126) 

 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Maciej Bryś  - Przewodniczący Zarządu Powiatu 

2. Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński 

3. Pan Łukasz Dybka  - członek Zarządu 

4. Pan Jakub Jurdziński        - członek Zarządu 

5. Pan Piotr Kędzia  - członek Zarządu        

   

  

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Przemysław Krężel     - skarbnik powiatu 

2. Pani Dorota Krajcer   - sekretarz powiatu  

3. Pani Karolina Poniewiera             - p.o. naczelnika Wydziału Komunikacji, 

        Transportu i Dróg Starostwa Powiatowego 

        w Wieluniu 

4. Pan Bartłomiej Panek   - kierownik Powiatowego Zarządu Dróg 

         w Wieluniu (PZD w Wieluniu) 

5. Pan Sławomir Kaftan    - dyrektor Powiatowego Centrum Usług 

         Wspólnych w Wieluniu (PCUW w Wieluniu) 

6. Pani Patrycja Świtalska    - kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw  

         Społecznych Starostwa Powiatowego 

         w Wieluniu 

7. Pani Beata Korczewska             - dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

         Rodzinie w Wieluniu (PCPR w Wieluniu) 
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8. Pani Beata Pilarczyk   - dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy  

         w Wieluniu (PUP w Wieluniu) 

9. Pani Anna Freus    - dyrektor Samodzielnego Publicznego  

         Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu 

         (SPZOZ w Wieluniu) 

10. Pani Barbara Puchała    - dyrektor Poradni Psychologiczno  

            – Pedagogicznej w Wieluniu 

11. Pani Arleta Dobkowska     - naczelnik Wydziału Architektury  

         i Budownictwa Starostwa Powiatowego 

         w Wieluniu 

12. Pan Zenon Kołodziej     - naczelnik Wydziału Promocji i Aktywności 

         Społecznej Starostwa Powiatowego  

         w Wieluniu 

 

 

 Lista obecności członków Zarządu i gości stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie XXXII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołów z XXX i XXXI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

5. Zapoznanie z informacją Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad Oddział  

w Łodzi dotyczącą planowanych inwestycji i remontów na drogach krajowych 

znajdujących się na terenie powiatu wieluńskiego w roku 2025 – temat sesyjny. 

6. Zapoznanie z informacją Zarządu Dróg Wojewódzkich w Łodzi dotyczącą 

planowanych inwestycji i remontów na drogach wojewódzkich znajdujących  

się na terenie powiatu wieluńskiego w roku 2025  - temat sesyjny.  

7. Przyjęcie informacji Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu o zadaniach 

inwestycyjnych na 2025 r. - temat sesyjny.  

8. Podsumowanie akcji zimowego utrzymania dróg powiatowych w sezonie 

2024/2025. 
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9. Przyjęcie sprawozdania z działalności Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu  

za 2024 r.  

10. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia opinii  

w sprawie zaliczenia do kategorii dróg gminnych drogi zlokalizowanej  

na działkach nr ewidencyjny 583/2, 522/1 obręb Wróblew oraz drogi 

zlokalizowanej na działkach nr 208, 217 obręb Bojanów, 300/2, 667, 666 obręb 

Toplin. 

11. Rozpatrzenie wniosku radnego Gminy Siemkowice Pana Piotr Dury dotyczącego 

naprawy drogi powiatowej nr 3525E (Radoszewice - Krzeczów) na odcinku Bugaj 

Radoszewicki – Kochlew oraz zaakceptowanie projektu odpowiedzi  

na przedstawiony wniosek. 

12. Zaakceptowanie projektu odpowiedzi na wniosek członka Zarządu Powiatu  

w Wieluniu Pana Łukasza Dybki złożony na XXIII posiedzeniu Zarządu Powiatu  

w Wieluniu w sprawie usunięcia dwóch drzew rosnących w pasie drogi powiatowej 

nr 4507E.  

13. Zaakceptowanie projektu odpowiedzi na wniosek członka Zarządu Powiatu  

w Wieluniu Pana Łukasza Dybki złożony na XXVI posiedzeniu Zarządu Powiatu  

w Wieluniu w sprawie przejścia dla pieszych przy skrzyżowaniu Wieluń – Skomlin  

– stacja paliw w miejscowości Mokrsko.  

14. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie likwidacji 

Zespołu Obsługi Ekonomiczno – Administracyjnej Szkół i Placówek Oświatowo  

– Wychowawczych w Wieluniu i utworzenia samorządowej jednostki 

organizacyjnej pod nazwą „Powiatowe Centrum Usług Wspólnych w Wieluniu” 

oraz nadania jej statutu. 

15. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedstawienia Radzie 

Powiatu w Wieluniu „Oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2024 dla Powiatu 

Wieluńskiego” – temat sesyjny.  

16. Przyjęcie informacji Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Wieluniu o stanie  

i strukturze bezrobocia w powiecie wieluńskim oraz działaniach łagodzących skutki 

bezrobocia w 2024 r. – temat sesyjny.  

17. Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego  

pn.: „Prowadzenie punktów nieodpłatnej pomocy prawnej i/lub świadczenia 
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nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji prawnej na terenie 

powiatu wieluńskiego w roku 2024”. 

18. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie nadania 

statutu Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej w Wieluniu. 

19. Rozpatrzenie wniosku radnego Pana Sebastiana Jasińskiego złożonego  

na XIII posiedzeniu Komisji Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu  

w Wieluniu w dniu 28 marca 2025 r. dot. Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Wieluniu oraz zaakceptowanie projektu odpowiedzi.  

20. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zawarcia aneksu  

nr 5 do porozumienia z Gminą Pątnów w celu realizacji przez powiat zadania 

zleconego z zakresu administracji rządowej polegającego na udzielaniu 

nieodpłatnej pomocy prawnej.  

21. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na utworzenie stanowiska wicedyrektora w Poradni Psychologiczno- 

Pedagogicznej w Wieluniu. 

22. Przyjęcie informacji Dyrektora Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu w sprawie zawarcia 

umów najmu nieruchomości położonej przy ul. Wojska Polskiego 32, oznaczonej 

numerem ewidencyjnym działki nr 132/1 obręb 6, miasto Wieluń w okresie  

od 1 stycznia 2025 r. do 31 marca 2025 r.  

23. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie umowy najmu lokali użytkowych o łącznej powierzchni 79,76 m2  

w budynku Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu – dot. zawarcia kolejnej umowy 

najmu lokali użytkowych o łącznej powierzchni 79,76 m2 w budynku 

Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu z Publiczną Szkołą Policealną „Edukacja”  

w Wieluniu na okres od 16 kwietnia 2025 r. do 30 czerwca 2025 r.  

w nieruchomości położonej przy ul. Wojska Polskiego 32 w Wieluniu, działka  

nr 132/1, obręb 6, miasto Wieluń.  

24. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przeznaczenia  

do sprzedaży nieruchomości gruntowej niezabudowanej, położonej w obrębie 

Pątnów, gmina Pątnów – dot. przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości 

gruntowej niezabudowanej, oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków jako 

działka numer 742/7 o pow. 0,1572 ha, położonej w obrębie Pątnów, gmina 
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Pątnów stanowiącej własność Powiatu Wieluńskiego, kontynuacja  

z CCIII posiedzenia Zarządu Powiatu z dnia 28 lutego 2024 r. 

25.  Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zaopiniowania projektu 

Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy Wieluń.  

26. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opinii dotyczącej 

projektu pn.: „Rozbudowa drogi gminnej Nr 117325E w miejscowości Drobnice  

w ramach zadania inwestycyjnego pn.: „Modernizacja infrastruktury drogowej  

w miejscowości Drobnice””. 

27. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie wyboru opiekuna Młodzieżowej Rady 

Powiatu Wieluńskiego.  

28. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie 

przyjęcia Regulaminu otwartego konkursu na Członków Młodzieżowej Rady 

Powiatu Wieluńskiego.  

29. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia 

uzupełniającego otwartego konkursu na członków Młodzieżowej Rady Powiatu 

Wieluńskiego. 

30. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego Powiatowej Biblioteki Publicznej w Wieluniu za okres  

od 1 stycznia 2024 r. do 31 grudnia 2024 r.  

31. Przyjęcie uzupełnienia do sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu 

Wieluńskiego za rok 2024. 

32. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu.  

33. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2025 - 2036. 

34. Sprawy bieżące.  

35. Wolne wnioski.  

36. Zamknięcie XXXII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 
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Pkt 1 

Otwarcie XXXII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył  

XXXII posiedzenie Zarządu Powiatu w Wieluniu. Powitał wszystkich biorących udział  

w posiedzeniu Zarządu.  

 

 

Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

 

  Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że obrady  

są prawomocne, ponieważ w obradach uczestniczy 5 członków Zarządu Powiatu, 

zatem wszystkie decyzje podjęte przez Zarząd będą miały moc obowiązującą.  

 

 

Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są uwagi 

do porządku obrad. Nikt się nie zgłosił. Poinformował, że w punkcie pn.: „Sprawy 

bieżące” jest jedna sprawa do rozpatrzenia. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem porządku 

obrad. 

  

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął porządek 

obrad (głosowało 5 członków Zarządu). 
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Przyjęty porządek obrad: 

 

1. Otwarcie XXXII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołów z XXX i XXXI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

5. Zapoznanie z informacją Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad Oddział  

w Łodzi dotyczącą planowanych inwestycji i remontów na drogach krajowych 

znajdujących się na terenie powiatu wieluńskiego w roku 2025 – temat sesyjny. 

6. Zapoznanie z informacją Zarządu Dróg Wojewódzkich w Łodzi dotyczącą 

planowanych inwestycji i remontów na drogach wojewódzkich znajdujących się  

na terenie powiatu wieluńskiego w roku 2025  - temat sesyjny.  

7. Przyjęcie informacji Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu o zadaniach 

inwestycyjnych na 2025 r. - temat sesyjny.  

8. Podsumowanie akcji zimowego utrzymania dróg powiatowych w sezonie 

2024/2025. 

9. Przyjęcie sprawozdania z działalności Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu  

za 2024 r.  

10. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia opinii  

w sprawie zaliczenia do kategorii dróg gminnych drogi zlokalizowanej  

na działkach nr ewidencyjny 583/2, 522/1 obręb Wróblew oraz drogi 

zlokalizowanej na działkach nr 208, 217 obręb Bojanów, 300/2, 667, 666 obręb 

Toplin. 

11. Rozpatrzenie wniosku radnego Gminy Siemkowice Pana Piotr Dury dotyczącego 

naprawy drogi powiatowej nr 3525E (Radoszewice - Krzeczów) na odcinku Bugaj 

Radoszewicki – Kochlew oraz zaakceptowanie projektu odpowiedzi  

na przedstawiony wniosek. 

12. Zaakceptowanie projektu odpowiedzi na wniosek członka Zarządu Powiatu  

w Wieluniu Pana Łukasza Dybki złożony na XXIII posiedzeniu Zarządu Powiatu  

w Wieluniu w sprawie usunięcia dwóch drzew rosnących w pasie drogi powiatowej 

nr 4507E.  

13. Zaakceptowanie projektu odpowiedzi na wniosek członka Zarządu Powiatu  

w Wieluniu Pana Łukasza Dybki złożony na XXVI posiedzeniu Zarządu Powiatu  
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w Wieluniu w sprawie przejścia dla pieszych przy skrzyżowaniu Wieluń – Skomlin  

– stacja paliw w miejscowości Mokrsko.  

14. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie likwidacji 

Zespołu Obsługi Ekonomiczno – Administracyjnej Szkół i Placówek Oświatowo  

– Wychowawczych w Wieluniu i utworzenia samorządowej jednostki 

organizacyjnej pod nazwą „Powiatowe Centrum Usług Wspólnych w Wieluniu” 

oraz nadania jej statutu. 

15. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedstawienia Radzie 

Powiatu w Wieluniu „Oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2024 dla Powiatu 

Wieluńskiego” – temat sesyjny.  

16. Przyjęcie informacji Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Wieluniu o stanie  

i strukturze bezrobocia w powiecie wieluńskim oraz działaniach łagodzących skutki 

bezrobocia w 2024 r. – temat sesyjny.  

17. Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego  

pn.: „Prowadzenie punktów nieodpłatnej pomocy prawnej i/lub świadczenia 

nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji prawnej na terenie 

powiatu wieluńskiego w roku 2024”. 

18. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie nadania 

statutu Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej w Wieluniu. 

19. Rozpatrzenie wniosku radnego Pana Sebastiana Jasińskiego złożonego  

na XIII posiedzeniu Komisji Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu  

w Wieluniu w dniu 28 marca 2025 r. dot. Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Wieluniu oraz zaakceptowanie projektu odpowiedzi.  

20. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zawarcia aneksu  

nr 5 do porozumienia z Gminą Pątnów w celu realizacji przez powiat zadania 

zleconego z zakresu administracji rządowej polegającego na udzielaniu 

nieodpłatnej pomocy prawnej.  

21. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na utworzenie stanowiska wicedyrektora w Poradni Psychologiczno- 

Pedagogicznej w Wieluniu. 

22. Przyjęcie informacji Dyrektora Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu w sprawie zawarcia 

umów najmu nieruchomości położonej przy ul. Wojska Polskiego 32, oznaczonej 
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numerem ewidencyjnym działki nr 132/1 obręb 6, miasto Wieluń w okresie  

od 1 stycznia 2025 r. do 31 marca 2025 r.  

23. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie umowy najmu lokali użytkowych o łącznej powierzchni 79,76 m2  

w budynku Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu – dot. zawarcia kolejnej umowy 

najmu lokali użytkowych o łącznej powierzchni 79,76 m2 w budynku 

Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu z Publiczną Szkołą Policealną „Edukacja”  

w Wieluniu na okres od 16 kwietnia 2025 r. do 30 czerwca 2025 r.  

w nieruchomości położonej przy ul. Wojska Polskiego 32 w Wieluniu, działka  

nr 132/1, obręb 6, miasto Wieluń.  

24. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przeznaczenia  

do sprzedaży nieruchomości gruntowej niezabudowanej, położonej w obrębie 

Pątnów, gmina Pątnów – dot. przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości 

gruntowej niezabudowanej, oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków jako 

działka numer 742/7 o pow. 0,1572 ha, położonej w obrębie Pątnów, gmina 

Pątnów stanowiącej własność Powiatu Wieluńskiego, kontynuacja  

z CCIII posiedzenia Zarządu Powiatu z dnia 28 lutego 2024 r. 

25. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zaopiniowania projektu 

Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy Wieluń.  

26. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opinii dotyczącej 

projektu pn.: „Rozbudowa drogi gminnej Nr 117325E w miejscowości Drobnice  

w ramach zadania inwestycyjnego pn.: „Modernizacja infrastruktury drogowej  

w miejscowości Drobnice””. 

27. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie wyboru opiekuna Młodzieżowej Rady 

Powiatu Wieluńskiego.  

28. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie 

przyjęcia Regulaminu otwartego konkursu na Członków Młodzieżowej Rady 

Powiatu Wieluńskiego.  

29. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia 

uzupełniającego otwartego konkursu na członków Młodzieżowej Rady Powiatu 

Wieluńskiego. 
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30. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego Powiatowej Biblioteki Publicznej w Wieluniu za okres  

od 1 stycznia 2024 r. do 31 grudnia 2024 r.  

31. Przyjęcie uzupełnienia do sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu 

Wieluńskiego za rok 2024. 

32. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu.  

33. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2025 - 2036. 

34. Sprawy bieżące.  

35. Wolne wnioski.  

36. Zamknięcie XXXII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pkt 4 

Przyjęcie protokołów z XXX i XXXI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są uwagi do protokołów. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem 

protokołu nr 30/2025 z XXX posiedzenia Zarządu Powiatu i protokołu nr 31/2025  

z XXXI posiedzenia Zarządu Powiatu. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął protokół 

nr 30/2025 z XXX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu i protokół  

nr 31/2025 z XXXI posiedzenia Zarządu Powiatu (głosowało 5 członków Zarządu).  

 

 

Pkt 5 

Zapoznanie z informacją Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad Oddział  

w Łodzi dotyczącą planowanych inwestycji i remontów na drogach krajowych 

znajdujących się na terenie powiatu wieluńskiego w roku 2025 – temat sesyjny. 
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Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał Panią Karolinę 

Poniewiera – p.o. naczelnika Wydziału Komunikacji, Transportu i Dróg oraz Pana 

Bartłomieja Panka – kierownika PZD w Wieluniu. Poinformował, że wpłynęła 

informacja Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad Oddział w Łodzi (GDDKiA 

w Łodzi) o planowanych remontach i inwestycjach na drogach krajowych na terenie 

powiatu wieluńskiego, czyli budowa obwodnicy oraz remont drogi nr 45 na odcinku od 

miejscowości Czarnożyły do Złoczewa. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu powiedział, że chciałby 

złożyć kolejny wniosek dotyczący wybudowania przez Generalną Dyrekcję Dróg 

Krajowych i Autostrad Oddział w Łodzi wzbudzanej sygnalizacji świetlnej przy 

Powiatowym Młodzieżowym Domu Kultury i Sportu w Wieluniu (PMDKiS w Wieluniu). 

Argumentował ten wniosek faktem, że zajęcia w placówce odbywają się w godzinach 

popołudniowych, więc dużo dzieci i młodzieży przechodzi przez to przejście dla 

pieszych, a w okresie jesienno- zimowym jest większe zagrożenie wypadku 

spowodowane mniejszą widocznością. Zaznaczył, że taka sygnalizacja zwiększy 

bezpieczeństwo uczestników ruchu. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu dodał, że ten temat został 

poruszony na sesji Rady Miejskiej w Wieluniu, ponieważ problem zawarty  

w tym wniosku jest poruszany od kilku lat, lecz odpowiedź Generalnej Dyrekcji Dróg 

Krajowych i Autostrad Oddział w Łodzi zawsze jest wymijająca, więc pomysłem 

radnych Gminy Wieluń jest wykonanie tego przejścia dla pieszych we własnym 

zakresie jako miasto. Dodał, że burmistrz był początkowo niechętny, ale potem się 

zgodził. Nadmienił, że na ulicy Sieradzkiej jest również takie niebezpieczne przejście 

dla pieszych za stacją benzynową oraz właśnie przy PMDKiS w Wieluniu. Powiedział, 

że jest pomysł by wykonać we własnym zakresie modernizację tych przejść. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu zapytał, czy istnieje taka 

możliwość. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu odpowiedział, że tak. 

Dodał, że na drogach krajowych i wojewódzkich budowane są ronda, więc nic nie jest 

wykluczone. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że w poprzedniej kadencji pojawił się ten pomysł. Dodał, że GDDKiA Oddział w Łodzi 
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w swoim programie zawarła kilka lat temu tę inwestycję na ulicy 3-go Maja  

w Wieluniu.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu odpowiedział, że tak,  

a potem okazało się, że tej inwestycji nie ma zaplanowanej. Powiedział, że jego 

zdaniem należy nieustannie zgłaszać tę sprawę, ponieważ jest to konieczność.   

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” wnioskiem członka Zarządu 

Powiatu Pana Jakuba Jurdzińskiego dot. skierowania wniosku do Generalnej Dyrekcji 

Dróg Krajowych i Autostrad Oddział w Łodzi dotyczącym budowy wzbudzanego 

przejścia dla pieszych przy Powiatowym Młodzieżowym Domu Kultury i Sportu  

w Wieluniu   

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął wniosek  

członka Zarządu Powiatu Pana Jakuba Jurdzińskiego do Generalnej Dyrekcji Dróg 

Krajowych i Autostrad Oddział w Łodzi o wybudowanie wzbudzanej sygnalizacji 

świetlnej na przejściu dla pieszych znajdującym się przy Powiatowym Młodzieżowym 

Domu Kultury i Sportu w Wieluniu na ulicy 3 Maja w Wieluniu (głosowało 5 członków 

Zarządu). 

Wniosek ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Stwierdził, że Zarząd Powiatu zapoznał się  

z informacją Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad Oddział w Łodzi  

w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z informacją Generalnej Dyrekcji Dróg 

Krajowych i Autostrad Oddział w Łodzi dotyczącą planowanych inwestycji  

i remontów na drogach krajowych znajdujących się na terenie powiatu wieluńskiego  

w roku 2025 – temat sesyjny. 

Informacja ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 
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Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zamknął powyższy 

punkt.  

 

 

Pkt 6 

Zapoznanie z informacją Zarządu Dróg Wojewódzkich w Łodzi dotyczącą 

planowanych inwestycji i remontów na drogach wojewódzkich znajdujących się  

na terenie powiatu wieluńskiego w roku 2025  - temat sesyjny. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że wpłynęła informacja z Zarządu Dróg Wojewódzkich w Łodzi.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu zapytał, czy droga  

w kierunku Działoszyna została oddana już do użytku. 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu odpowiedział, że tak.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Stwierdził, że Zarząd Powiatu zapoznał się  

z informacją Zarządu Dróg Wojewódzkich w Łodzi w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z informacją Zarządu Dróg 

Wojewódzkich w Łodzi dotyczącą planowanych inwestycji i remontów na drogach 

wojewódzkich znajdujących się na terenie powiatu wieluńskiego w roku 2025  - temat 

sesyjny. 

 Informacja ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zamknął powyższy 

punkt.  

 

 

 Pkt 7 

Przyjęcie informacji Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu o zadaniach 

inwestycyjnych na 2025 r. - temat sesyjny. 
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Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu przedstawił 

przedmiotową informację. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, kiedy będzie dostępny 

protokół odbioru odcinku drogi Rychłocice – Gabrielów, ponieważ będzie wysyłać 

wnioski do gmin z terenu powiatu wieluńskiego i by samorządy zabezpieczyły środki  

w budżecie. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu odpowiedział, że termin 

zakończenia inwestycji jest wskazany na dzień 20 czerwca 2025 r., więc uważa,  

że jest to termin końcowy. Dodał, że po rozmowie z kierownikiem budowy wie,  

że trwają w tym miejscu prace wykończeniowe. Nadmienił, że podany termin jest 

ostateczny i jeśli zostanie przekazana informacja, że prace się zakończyły, to PZD ma 

30 dni na odbiór prac i w momencie odbioru faktura zostanie wystawiona. Powiedział, 

że jeśli Pan skarbnik posiada wytyczne co do terminu, to może porozmawiać  

z wykonawcą by terminy ze sobą korelowały.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że ustali  

z gminami ten termin. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu powiedział, że miesiącu 

maju będzie występował z wnioskami o płatność żeby środki przewidziane na rok 2025 

wpłynęły. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu  powiedział, że głównie  

ma na uwadze gminy. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu odpowiedział,  

 że pozostałe szczegóły ustali z kierownikiem budowy.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem informacji  

w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął informację 

Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu o zadaniach inwestycyjnych  

na 2025 r. - temat sesyjny (głosowało 5 członków Zarządu). 

Informacja ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 8 

Podsumowanie akcji zimowego utrzymania dróg powiatowych w sezonie 2024/2025. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu Panu 

Pankowi. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu przedstawił 

podsumowanie akcji zimowego utrzymania dróg powiatowych. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem informacji  

w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

podsumowanie akcji zimowego utrzymania dróg powiatowych w sezonie 2024/2025  

z poprawką liczby kilometrów ogółem w tabeli pn.: „Praca sprzętu firm zewnętrznych 

wraz z kosztami” z 4413 km na 4143 km (głosowało 5 członków Zarządu). 

Materiał ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zamknął punkt 8.  

 

 

Pkt 9  

Przyjęcie sprawozdania z działalności Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu  

za 2024 r. 

 

 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu omówił przedmiotowe 

sprawozdanie. 
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Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński złożył podziękowania dla 

wszystkich pracowników PZD za współpracę oraz pracę na drogach powiatu 

wieluńskiego.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są pytania. 

Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem sprawozdania  

w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie z działalności Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu za 2024 r. 

(głosowało 5 członków Zarządu). 

Materiał ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 10  

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia opinii w sprawie 

zaliczenia do kategorii dróg gminnych drogi zlokalizowanej na działkach  

nr ewidencyjny 583/2, 522/1 obręb Wróblew oraz drogi zlokalizowanej na działkach 

nr 208, 217 obręb Bojanów, 300/2, 667, 666 obręb Toplin. 

 

 

Pan Bartłomiej Panek - kierownik PZD w Wieluniu omówił przedmiotową 

sprawę. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu zapytał, czy do tej pory nie 

była to droga gminna. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu odpowiedział, że była  

to droga wewnętrzna. 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu powiedział, że w zarządzie 

gminnym była, ale niekoniecznie zaliczona do odpowiedniej kategorii w publicznym. 

Dodał, że Rządowy Fundusz Rozwoju Dróg posiada wymóg, że jeśli gmina wnioskuje 

o dofinasowanie, to w terminie 12 miesięcy od zrealizowania zadania, należy zaliczyć 

ją do odpowiedniej kategorii. Nadmienił, że jest to skomplikowana procedura, 

ponieważ najpierw opiniuje powiat, następnie gmina, kolejnym krokiem jest 
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skierowanie do województwa, gdzie czas rozpatrywania sprawy to około 3 miesięcy  

i wtedy jest nadawany numer drogi. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są pytania. 

Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 301/25 w sprawie wyrażenia opinii w sprawie zaliczenia do kategorii dróg gminnych 

drogi zlokalizowanej na działkach nr ewidencyjny 583/2, 522/1 obręb Wróblew oraz 

drogi zlokalizowanej na działkach nr 208, 217 obręb Bojanów, 300/2, 667, 666 obręb 

Toplin (głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 301/25 ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 11 

Rozpatrzenie wniosku radnego Gminy Siemkowice Pana Piotr Dury dotyczącego 

naprawy drogi powiatowej nr 3525E (Radoszewice - Krzeczów) na odcinku Bugaj 

Radoszewicki – Kochlew oraz zaakceptowanie projektu odpowiedzi  

na przedstawiony wniosek. 

 

 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu omówił przedmiotowy 

materiał. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu zapytał, kiedy miały 

miejsce wspomniane prace wyrównujące drogę.  

Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu odpowiedział, że dwa 

tygodnie temu jak zostało wspomniane w piśmie.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu zapytał, czy odbyło się  

to po interwencji radnego. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu odpowiedział, że bez 

interwencji i tak zostało by to wykonane. Dodał, że w zasobach powiatu jest coraz 

mniej dróg gruntowych, jedynie Kochlew, odcinek w miejscowości Widoradz oraz  

Leniszki i Rososz, a także na odcinku Bojanów- Wróblew. Zaznaczył,  
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że w zasobach PZD nie ma równiarki, lecz jest ona wynajmowana poprzez wybór 

najtańszej oferty. Nadmienił, że tak było również w tym roku i prace równiarką zostały 

wykonane po zimie.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są pytania. 

Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem projektu  

w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) rozpatrzył 

wniosek radnego Gminy Siemkowice Pana Piotr Dury dotyczący naprawy drogi 

powiatowej nr 3525E (Radoszewice - Krzeczów) na odcinku Bugaj Radoszewicki  

– Kochlew oraz zaakceptował projekt odpowiedzi na przedstawiony wniosek 

(głosowało 5 członków Zarządu). 

Materiał ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 12 

Zaakceptowanie projektu odpowiedzi na wniosek członka Zarządu Powiatu  

w Wieluniu Pana Łukasza Dybki złożony na XXIII posiedzeniu Zarządu Powiatu  

w Wieluniu w sprawie usunięcia dwóch drzew rosnących w pasie drogi powiatowej  

nr 4507E. 

 

 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu omówił przedmiotową 

sprawę. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zauważył, że zmieniły się 

okoliczności, ponieważ miał tam miejsce wypadek.  

Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu powiedział, że drzewa  

te zostaną wycięte dopiero w momencie, gdyby była konieczność dokonania 

przebudowy lub był opracowany projekt na przykład na przejście dla pieszych.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu powiedział, że zastanawia się 

nad zasadności tego przejścia dla pieszych, ponieważ jest w bliskiej odległości  

od skrzyżowania i obok jest następne, dużo większą widocznością. Dodał, że można 

wykonać doświetlenie przejścia, by było lepiej widoczne a przejście dla pieszych  
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za skrzyżowaniem w stronę Turowa zlikwidować, ponieważ rosną tam dwa duże 

jesiony i nie widać pieszego przy przejściu.  

Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu dodał, że jest również 

problem z wyjechaniem z drogi podporządkowanej, ponieważ nie widać czy nie 

nadjeżdża samochód. Powiedział, że Komisja Bezpieczeństwa i Porządku uda  

się w to miejsce i oceni możliwość zlikwidowania przejścia dla pieszych. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu powiedział, by sprawdzić 

bezpieczeństwo w tym miejscu oraz widoczność. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że w większości 

piesi korzystają z tego drugiego przejścia, więc można poddać analizie zasadność 

tego.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił,  

by Komisja Bezpieczeństwa i Porządku udała się w to miejsce i sprawdziła możliwość 

zlikwidowania przejścia. Zapytał, czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest 

„za” zaakceptowaniem projektu odpowiedzi w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) zaakceptował 

projekt odpowiedzi na wniosek członka Zarządu Powiatu w Wieluniu Pana Łukasza 

Dybki złożony na XXIII posiedzeniu Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie usunięcia 

dwóch drzew rosnących w pasie drogi powiatowej nr 4507E (głosowało 5 członków 

Zarządu). 

Materiał ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 13 

Zaakceptowanie projektu odpowiedzi na wniosek członka Zarządu Powiatu  

w Wieluniu Pana Łukasza Dybki złożony na XXVI posiedzeniu Zarządu Powiatu  

w Wieluniu w sprawie przejścia dla pieszych przy skrzyżowaniu Wieluń – Skomlin  

– stacja paliw w miejscowości Mokrsko. 

 

 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu omówił przedstawioną 

sprawę. 
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Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są pytania. 

Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” zaakceptowaniem projektu odpowiedzi  

w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) zaakceptował 

projekt odpowiedzi na wniosek członka Zarządu Powiatu w Wieluniu Pana Łukasza 

Dybki złożony XXVI posiedzeniu Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przejścia dla 

pieszych przy skrzyżowaniu Wieluń – Skomlin – stacja paliw w miejscowości Mokrsko 

(głosowało 5 członków Zarządu). 

Materiał ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zamknął powyższy 

punkt.  

 

 

Pkt 14 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie likwidacji Zespołu 

Obsługi Ekonomiczno – Administracyjnej Szkół i Placówek Oświatowo  

– Wychowawczych w Wieluniu i utworzenia samorządowej jednostki organizacyjnej 

pod nazwą „Powiatowe Centrum Usług Wspólnych w Wieluniu” oraz nadania jej 

statutu. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał Pana 

Sławomira Kaftana – dyrektora PCUW w Wieluniu oraz poprosił o wprowadzenie  

do sprawy.  

Pan Sławomir Kaftan – dyrektor PCUW w Wieluniu powiedział, że zwraca 

się z prośbą o dokonanie zmiany w uchwale Rady Powiatu w Wieluniu odnośnie 

likwidacji Zespołu Obsługi Ekonomiczno – Administracyjnej Szkół i Placówek 

Oświatowo – Wychowawczych w Wieluniu i utworzenia samorządowej jednostki 

organizacyjnej pod nazwą „Powiatowe Centrum Usług Wspólnych w Wieluniu”. 
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Zaznaczył, że zmiana dotyczy punktu 19, który brzmiał do tej pory: „wykonywanie 

innych zadań wynikających z przepisów obowiązującego prawa” następuje 

aktualizacja poprzez dopisanie „oraz zawartych umów cywilnoprawnych”. Podkreślił, 

że podjęcie tej uchwały spowoduje, że jednostka będzie mogła zawierać  

z wszystkimi jednostkami podlegającymi powiatowi umowy cywilnoprawne, żeby  

na przykład móc zatrudnić w PCUW-ie w Wieluniu inspektora ds. RODO. Nadmienił, 

że do tej pory odbywało się to na zasadzie corocznego przetargu lub zapytania 

ofertowego, a w ten sposób będzie stabilizacja w jednostkach, i zniknie coroczna 

obawa, że będzie inny inspektor ds. RODO i wprowadzi inne zasady. Dodał,  

że podjęcie uchwały zmieniającej umożliwi zawieranie porozumień między 

jednostkami. Powiedział, że w Powiatowym Młodzieżowym Domu Kultury i Sportu  

w Wieluniu wystąpiła potrzeba konserwatora, ponieważ obecny przebywa  

na zwolnieniu lekarskim i żeby konserwator z PCUW-u mógł wykonywać czynności  

na rzecz drugiej jednostki organizacyjnej. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu zapytał, czy PCUW  

w Wieluniu może zawierać umowy zlecenia. 

Pan Sławomir Kaftan – dyrektor PCUW w Wieluniu odpowiedział, że tak. 

Dodał, że w tej zmianie mowa głównie o możliwości zawierania umów 

cywilnoprawnych między jednostkami organizacyjnymi powiatu wieluńskiego. 

Nadmienił, że obecnie prowadzone są postępowania odnośnie wspólnych zamówień 

publicznych.  

Pan Jakub Jurdziński – członek zarządu Powiatu powiedział, że nazwa tej 

uchwały jest bardzo zawiła. 

Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu powiedziała, że taka jest nazwa 

pierwotnej uchwały. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał,  

że na podstawie tej uchwały są wprowadzana wszelkie zmiany.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu powiedział, że meritum tej 

zmiany jest umożliwienie zawierania umów cywilnoprawnych. 

Pan Sławomir Kaftan – dyrektor PCUW w Wieluniu odpowiedział,  

że między PCUW a poszczególnymi jednostkami oraz ze wszystkimi jednostkami 

organizacyjnymi.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu zapytał, że jeśli mowa  

o pracowniku, to jest zawierana umowa między dyrektorami. 
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Pan Sławomir Kaftan – dyrektor PCUW w Wieluniu powiedział, że jest 

pracownikiem PCUW, ale będzie świadczył usługi dla innych jednostek i te jednostki 

nie będą go zatrudniały, a koszty będą występowały po stronie PCUW. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu zapytał, czy będzie  

to obligatoryjnie dla wszystkich, czy w wyjątkowych sytuacjach. 

Pan Sławomir Kaftan – dyrektor PCUW w Wieluniu odpowiedział,  

że w przypadku inspektora ds. RODO dotyczyłoby wszystkich, natomiast jeśli mowa  

o wspomnianym konserwatorze, którego nie będzie dłuższy czas, a w najbliższym 

czasie będą obywać się różne imprezy, to na okres nieobecności. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu zapytał, czy ta osoba 

będzie zatrudniona w PCUW-ie. 

Pan Sławomir Kaftan – dyrektor PCUW w Wieluniu odpowiedział, że tak. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu zapytał, czy jednostki 

organizacyjne będą korzystać z pracy tej osoby. 

Pan Sławomir Kaftan – dyrektor PCUW w Wieluniu odpowiedział, że tak. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, czy koszty pracownika 

będą w całości finansowane przez PCUW w Wieluniu, a umowa będzie dotyczyła 

usługi, czy PCUW będzie obciążał kosztami poszczególne jednostki. 

Pan Sławomir Kaftan – dyrektor PCUW w Wieluniu odpowiedział,  

że PCUW nie będzie obciążał kosztami, ponieważ w obecnej sytuacji ten konserwator 

jest pracownikiem pełnoetatowym w Centrum, a po podpisaniu porozumienia będzie 

oddelegowany. 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu powiedział, że odnośnie 

inspektora ds. RODO, to jest to dobry pomysł, ponieważ zmiany w tym aspekcie  

są ryzykowne. 

Pan Sławomir Kaftan – dyrektor PCUW w Wieluniu odpowiedział,  

że stabilizacja w tym zakresie jest wskazana. Dodał, że są jednostki, w których pracuje 

jedna sprzątaczka lub na pół etatu i w momencie, gdy jest na urlopie, to nie ma osoby 

zastępującej. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są pytania. 

Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały w przedmiotowej sprawie. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 302/25 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu 

zmieniającej uchwałę w sprawie likwidacji Zespołu Obsługi Ekonomiczno – 

Administracyjnej Szkół i Placówek Oświatowo – Wychowawczych w Wieluniu  

i utworzenia samorządowej jednostki organizacyjnej pod nazwą „Powiatowe Centrum 

Usług Wspólnych w Wieluniu” oraz nadania jej statutu (głosowało 5 członków 

Zarządu). 

Uchwała Nr 302/25 ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zamknął powyższy 

punkt.  

 

 

Pkt 15 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedstawienia Radzie 

Powiatu w Wieluniu „Oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2024 dla Powiatu 

Wieluńskiego” – temat sesyjny. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią Patrycję 

Świtalską – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw Społecznych oraz Panią Beatę 

Korczewską – dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wieluniu. 

Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu omówiła przedmiotową 

ocenę. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu powiedział, że w tabeli  

na stronie 4 brakuje grupy mężczyzn w wieku 60-64. 

Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu odpowiedziała, że nie 

brakuje, ponieważ jest to wiek produkcyjny mężczyzn i zostali ujęci w tabeli wyżej.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, czy Pani dyrektor robiła 

rozeznanie w sprawie dotyczącej centrali telefonicznej. 

Pan Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu odpowiedziała,  

że oczekuje na ofertę od firmy Margonet. 
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Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że gdy tylko Pani 

dyrektor uzyska informacje, to prosi o ich przekazanie.  

Pan Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu powiedziała,  

że kontaktowała się z drugą firmą, ale również oczekuje na odpowiedź. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są pytania. 

Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 303/25 w sprawie przedstawienia Radzie Powiatu w Wieluniu „Oceny zasobów 

pomocy społecznej za rok 2024 dla Powiatu Wieluńskiego” – temat sesyjny 

(głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 303/25 ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 16 

Przyjęcie informacji Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Wieluniu o stanie  

i strukturze bezrobocia w powiecie wieluńskim oraz działaniach łagodzących skutki 

bezrobocia w 2024 r. – temat sesyjny. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał Panią Beatę 

Pilarczyk – dyrektor PUP w Wieluniu oraz poprosił o przedstawienie informacji. 

Pani Beata Pilarczyk – dyrektor PUP w Wieluniu przedstawiła przedmiotową 

informację.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są pytania. 

Zgłosił się Pan Krzysztof Dziuba. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że w informacji 

zostało wspomniane, że 63% osób wyrejestrowanych znalazło zatrudnienie. Zapytał, 

co się stało z pozostałymi osobami.  

Pani Beata Pilarczyk – dyrektor PUP w Wieluniu odpowiedziała,  

że powodem wyrejestrowania tych osób było między innymi ich niestawiennictwo, 

przejście na emeryturę, otrzymanie zasiłków pomostowych oraz z różnych innych 

przyczyn. 
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Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy wiadomo jaka 

jest faktyczna liczba bezrobotnych w powiecie wieluńskim. 

Pani Beata Pilarczyk – dyrektor PUP w Wieluniu zapytała co to znaczy 

faktyczna. 

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński powiedział, że liczba osób, 

którzy zostali wyrejestrowani z różnych powodów. 

Pani Beata Pilarczyk – dyrektor PUP w Wieluniu odpowiedziała, że zostało 

to ujęte w informacji, ile zostało wykluczonych. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, ile jest bezrobotnych 

łącznie z tymi osobami, które nie są zarejestrowane, a nie pracują. 

Pani Beata Pilarczyk – dyrektor PUP w Wieluniu odpowiedziała, że PUP nie 

prowadzi takiej statystyki.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy jest badanie 

skuteczności form aktywizacji bezrobotnych. 

Pani Beata Pilarczyk – dyrektor PUP w Wieluniu odpowiedziała, że tak. 

Dodała, że na ostatniej stronie w przedmiotowej informacji zostały ujęte te dane. 

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński powiedział, że osoby  

te są wyłączane z rejestru bezrobotnych, ponieważ są kierowani na okres trzech 

miesięcy na prace interwencyjne, a potem wracają. 

Pani Beata Pilarczyk – dyrektor PUP w Wieluniu powiedziała, że na stronie 

numer 53 przygotowanego materiału, zostały przedstawione szczegółowe informacje 

na temat badania efektywności zatrudnieniowej i kosztowej. Dodała, że Ministerstwo 

Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej co roku przedstawia katalog usług, z których będą 

przeprowadzane badania i są to min. staże, szkolenia, prace interwencyjne, roboty 

publiczne, refundacja kosztów doposażenia, jednorazowe środki na podjęcie 

działalności. Podkreśliła, że te wskaźniki były badane za rok 2023, a wyniki były 

podawane w 2024 roku. Nadmieniła, że miernik efektywności zatrudnieniowej jest 

rozumiany jako udział procentowy liczby osób, które w trakcie lub po zakończeniu 

udziału w formie zostały wykazane jako zatrudnione, natomiast kosztowy jest  

to stosunek kwoty wydatków na całą aktywizację w stosunku do liczby osób, które 

podjęły pracę po zakończeniu tych form.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że jest to krótki 

okres miedzy zakończeniem formy a badaniem. 
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Pani Beata Pilarczyk – dyrektor PUP w Wieluniu odpowiedziała, że tak,  

ponieważ jest to badane na przestrzeni trzech miesięcy. Podkreśliła, że podawany jest 

ogólnopolski wskaźnik i w tamtym roku wynosił dla kraju wynosił 82,56 a dla powiatu 

88,56. Nadmieniła, że wskaźniki dla poszczególnych powiatów w województwie 

łódzkim pokazuje tabela na ostatnie stronie przygotowanej informacji. Zaznaczyła,  

że powiat zajął drugie miejsce w całym województwie ze względu na wskaźnik 

efektywności zatrudnieniowej. Dodała, że w przypadku wielkości wskaźnika 

efektywności kosztowej, gdzie jego istotą jest by był on niski, to wynosił on w skali kraju 

17 882,59 a dla powiatu 16185.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział,  

że są to statystyki, które nie odwzorują realnej sytuacji. Zapytał, czy są statystyki, które 

pokazują, ile osób prowadzi działalność po uzyskaniu formy aktywności w postaci 

pobrania środków na założenie działalności gospodarczej po pewnym okresie czasu, 

na przykład po roku lub po upływie trzech lat. Dodał, że oczywiste jest, że w czasie 

trwania projektu te osoby będą prowadzić działalność, nawet w momencie, gdy nie 

przynoszą one żądanych efektów, dlatego by nie zwracać dotacji, ale jak później 

kształtuje się sytuacja. 

Pani Beata Pilarczyk – dyrektor PUP w Wieluniu odpowiedziała,  

że we wcześniejszych latach była raportowana efektywność długofalowa i za 2019 rok 

odpowiednie ministerstwo sporządziło taki raport. Dodała, że badanie obejmowało 

okres 12 miesięcy, 24 miesiące, natomiast później nie wrócono już do tego badania. 

Nadmieniła, że PUP przygotowuje wskaźniki i przeprowadza badania, które  

są wymagane. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał o wykres 

2 znajdujący się na stronie 10 przedmiotowej informacji, który przedstawia zmiany  

w liczbie bezrobotnych. Zauważył, że w 2014 był pik, jeśli mowa o wzroście 

bezrobotnych ponad 4 tys. osób, a obecnie jest ich około 1,5 tys. Zapytał, jak  

na przestrzeni tych lat zmieniało się zatrudnienie w samym PUP w Wieluniu.  

Pani Beata Pilarczyk – dyrektor PUP w Wieluniu odpowiedziała, że nie 

pamięta dobrze. Dodała, że były przeprowadzane projekty, w ramach których były 

zatrudnione 4 lub 5 osób, ale gdy liczba bezrobotnych zmalała, te osoby nie zostały 

zatrudnione na stałe.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że liczba 

pracowników urzędu jest stała. 
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Pani Beata Pilarczyk – dyrektor PUP w Wieluniu odpowiedziała, że były 

zatrudnione 43 osoby, a obecnie pracowników jest 38. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy  

są pytania. Zgłosił się Pan skarbnik. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, czy istnieją większe 

preferencje zatrudniania obcokrajowców w zakładach pracy i czy pracodawcy 

posiadają większe korzyści zatrudniając cudzoziemca niż osobę z kraju. 

Pani Beata Pilarczyk – dyrektor PUP w Wieluniu odpowiedziała, że nie wie 

tego. Dodała, że PUP nie zajmuje się takimi sprawami.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że precyzując, mowa 

o środkach z urzędu pracy. 

Pani Beata Pilarczyk – dyrektor PUP w Wieluniu odpowiedziała, że jeśli 

cudzoziemiec jest zarejestrowany jako bezrobotny, to może skorzystać z takich 

samych form jak inni bezrobotni. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, czy nie ma innych form. 

Pani Beata Pilarczyk – dyrektor PUP w Wieluniu odpowiedziała, że nie. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, ile obecnie jest 

zarejestrowanych osób bezrobotnych. 

Pani Beata Pilarczyk – dyrektor PUP w Wieluniu odpowiedziała, że około 

1700 osób. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że na jednego 

pracownika przypada około 40 bezrobotnych.  

Pani Beata Pilarczyk – dyrektor PUP w Wieluniu odpowiedziała, że nie 

można w ten sposób kalkulować, ponieważ każdy pracownik jest odpowiedzialny  

za inne zadania. Dodała, że są pracownicy, którzy zajmują się aktywnymi formami lub 

stażami.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że gdyby 

przekalkulować to każdy pracownik jest w stanie zadzwonić kilka razy w miesiącu  

do bezrobotnego. 

Pani Beata Pilarczyk – dyrektor PUP w Wieluniu odpowiedziała, że jest 

trzech pośredników, którzy zajmują się obsługą osób bezrobotnych  

i są odpowiedzialni za około 600 - 700 osób. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, co robi reszta 

pracowników. 
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Pani Beata Pilarczyk – dyrektor PUP w Wieluniu odpowiedziała, że każda 

osoba zatrudniona jest odpowiedzialna za coś. Dodała, że są osoby odpowiedzialne 

za organizacje staży, kolejne za nadzorowanie robót publicznych i prac 

interwencyjnych. Zaznaczyła, że dwie osoby zajmują się sprawami związanymi  

z dotacjami i doposażeniem, a rejestracją, wydawaniem zaświadczeń  

i wyrejestrowaniem zajmuje się pięć osób. Powiedziała, że w księgowości pracują trzy 

osoby, a w wydziale organizacyjnym pięć osób.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że można 

porównać instytucje, w której wcześniej pracował było obsługiwane 5 tys. rolników  

i pracowało 16 osób, a tu jest 1700 osób bezrobotnych i 38 pracowników, wydaje się 

być dużo.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są pytania. 

Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem informacji  

w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął informację 

Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Wieluniu o stanie i strukturze bezrobocia  

w powiecie wieluńskim oraz działaniach łagodzących skutki bezrobocia w 2024 r.  

– temat sesyjny (głosowało 5 członków Zarządu). 

Informacja ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 17 

Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego  

pn.: „Prowadzenie punktów nieodpłatnej pomocy prawnej i/lub świadczenia 

nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji prawnej na terenie powiatu 

wieluńskiego w roku 2024”. 

 

 

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych omówiła przedmiotowe sprawozdanie. 
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Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są pytania. 

Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem sprawozdania końcowego  

w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie końcowe z wykonania zadania publicznego pn.: „Prowadzenie punktów 

nieodpłatnej pomocy prawnej i/lub świadczenia nieodpłatnego poradnictwa 

obywatelskiego oraz edukacji prawnej na terenie powiatu wieluńskiego w roku 2024” 

(głosowało 5 członków Zarządu). 

Materiał ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zamknął powyższy 

punkt.  

 

 

Pkt 18 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie nadania statutu 

Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej w Wieluniu. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał Panią Annę 

Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu oraz poprosił o przedstawienie sprawy. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu omówiła przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są pytania. 

Zgłosił się Pan Krzysztof Dziuba. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy nie można 

zostawić tych poradni i gabinetów w zawieszeniu. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że one dalej 

będą. Dodała, że gabinet fizjoterapii zawiera w sobie zajęcia fizykoterapii  

i kinezyterapii. 
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Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, co w przypadku 

poradni. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że wszystkie zadania poradni laktacyjnej zostaną przejęte przez poradnię K i będzie 

wyszczególniona, ale nie będzie samodzielną poradnią. Zaznaczyła, że poradnia 

laktacyjna będzie w tej samej lokalizacji co poradnia K. 

Pan Krzysztof Dziuba -  wicestarosta wieluński zapytał o poradnię 

nefrologiczną. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że jest 

dylemat odnośnie dalszej przyszłości tej poradni i trwają poszukiwania rozwiązania 

oraz poinformowała, że otrzymała pismo z 14 kwietnia br. od firmy Fresenius 

Nephrocare które stanowi o zainteresowaniu tej firmy dalszą współpracą ze szpitalem. 

Dodała, że w tym samym dniu wysłała odpowiedź, że szpital również jest 

zainteresowany dalszą współpracą. 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu powiedział, że bezzasadnym 

jest przygotowanie zmian skoro w dalszym ciągu może być zawieszona. Dodał,  

że poprzednia umowa z firmą Fresenius Nephrocare jest zawarta na okres  

do końca lipca bieżącego roku. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, na jakim etapie 

są negocjacje dotyczące stacji diagnoz.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że są bardzo intensywne. Zaznaczyła, że w dniu wczorajszym odbyło się posiedzenie 

Rady Społecznej przy SP ZOZ w Wieluniu, na którym została podjęta uchwała 

dotycząca umożliwienia podpisania umowy z firmą Fresenius Nephrocare bez 

przetargu. Podkreśliła, że podmiot świadczący usługi w zakresie nefrologii nie jest 

zainteresowany wydzierżawieniem powierzchni przy podwyższonej kwocie, 

dodatkowo posiadali wiedzę o posiedzeniu rady. Dodała, że wysłała zapytanie, czy 

dalej podtrzymują pierwszą, złożoną ofertę i oczekuje na odpowiedź. Nadmieniła,  

że w chwili obecnej ma wątpliwości, czy ta oferta zostanie podtrzymana. Zaznaczyła, 

że zarówno dokumentacyjnie jak i biorąc wszelkie inne aspekty, szpital był 

zainteresowany podpisania umowy, a teraz oczekuje na odpowiedź.  

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu powiedział, że Fresenius 

Nephrocare chce zmniejszyć koszty. 
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Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że dokonała 

analizy rynku i jeżeli mowa o zaproponowanej stawce czynszu w wysokości 55,00 zł 

netto za 1 m2, była to stawka ogólnie obowiązująca i takie stawki Fresenius 

Nephrocare płaci. Dodała, że stawka w wysokości 45,00 zł za 1 m2  która została 

obniżona w wyniku negocjacji było równie dobrą stawką, jednak firma nie podjęła 

żadnych kroków.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy zostało 

wystosowane zapytanie do drugiej firmy.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu potwierdziła. Powiedziała, 

że wystosowała zapytanie z prośbą o kontakt, ponieważ w ten sposób się to odbywa, 

jednak nie posiada na ten moment informacji zwrotnej. Dodała, że dyrektor Fresenius 

Nephrocare obiecał, że w szybkim tempie i konkretnie udzielą informacji, czy 

podtrzymują pierwotną ofertę, ponieważ z pisma odczytuje, że firma przeprowadziła 

ponowną analizę oraz posiadają wiedzę, jakiej wysokości stawki otrzymają od lipca  

i twierdzą, że są to niskie stawki. Dodała, że jest zauważalny spadek liczby pacjentów 

i we wczorajszej rozmowie telefonicznej z dyrektorem, podał on, że wynosi 34 co jest 

nieopłacalne. Powiedziała, że wieluński ośrodek to najmniejszy, który jest prowadzony 

przez tę firmę, poprzedni, który liczył 22 pacjentów to od razu została podjęta decyzja 

o zamknięciu go. Nadmieniła, że likwidacja ośrodka nie oznacza rezygnacji  

z pacjentów, ponieważ są oni dowożeni do najbliższego miejsca znajdującego się  

w sieci placówek. Podkreśliła, że dla części chorych takie rozwiązanie jest uciążliwe  

i kłopotliwe. Powiedziała, że na ten moment jest trudne do określenia, czy Fresenius 

Nephrocare przyjmie przedstawioną ofertę, ponieważ dyrektor wspomniał, że znajdują 

się na granicy opłacalności i zarząd w siedzibie firmy, w Niemczech musi podjąć 

decyzję. Dodała, że w piśmie zostało również wskazane, że  firma zadba  

o to, by poradnia nefrologiczna została uruchomiona. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił dyrekcję 

szpitala o informowanie na bieżąco o sytuacji. 

Pani Anna Freus – dyrektor SPO ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że gdy 

uzyska odpowiedź to ją przekaże. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że w takim 

wypadku ten projekt uchwały musi zostać poprawiony. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że kiedy 

przekazywała materiał, nie miała wiedzy, która ma teraz, bo jak wspomniała pismo 
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wpłynęło 14 kwietnia br. Dodała, że zostanie wystosowanie ogłoszenie o konkursie  

na obsługę poradni nefrologicznej, by pokazać, że jest wola dalszej współpracy  

po stronie szpitala.  

 

 

Z sali obrad wychodzi Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński. Zarząd 

Powiatu obraduje w czteroosobowym składzie. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są pytania. 

Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” takim rozwiązaniem, by pozostawić sprawę  

w toku. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął decyzję 

o pozostawieniu sprawy w toku (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan 

Krzysztof Dziuba). 

Materiał ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zamknął powyższy 

punkt.  

 

 

Pkt 19 

Rozpatrzenie wniosku radnego Pana Sebastiana Jasińskiego złożonego  

na XIII posiedzeniu Komisji Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

w dniu 28 marca 2025 r. dot. Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 

w Wieluniu oraz zaakceptowanie projektu odpowiedzi. 

 

 

Na salę obrad wraca Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński. Zarząd 

Powiatu obraduje w pełnym składzie.  
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Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że jest 

przygotowany projekt odpowiedzi. Zapytał, czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, 

kto jest „za” przyjęciem projektu odpowiedzi w przedmiotowej sprawie.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) rozpatrzył 

wniosek radnego Pana Sebastiana Jasińskiego złożony na XIII posiedzeniu Komisji 

Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu w dniu 28 marca 2025 r.  

dot. Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu oraz 

zaakceptował projekt odpowiedzi (głosowało 5 członków Zarządu). 

Materiał ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 20 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zawarcia aneksu  

nr 5 do porozumienia z Gminą Pątnów w celu realizacji przez powiat zadania 

zleconego z zakresu administracji rządowej polegającego na udzielaniu nieodpłatnej 

pomocy prawnej. 

 

 

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych przedstawiła przedmiotową sprawę. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 304/25 w sprawie zawarcia aneksu nr 5 do porozumienia z Gminą Pątnów w celu 

realizacji przez powiat zadania zleconego z zakresu administracji rządowej 

polegającego na udzielaniu nieodpłatnej pomocy prawnej (głosowało 5 członków 

Zarządu). 

Uchwała Nr 304/25 ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  
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Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu ogłosił 5 minut przerwy  

w obradach.  

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu wznowił obrady. Zarząd 

Powiatu obraduje w pełnym składzie.  

 

 

Pkt 21 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na utworzenie stanowiska wicedyrektora w Poradni Psychologiczno- Pedagogicznej 

w Wieluniu. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał Panią Barbarę 

Puchała – dyrektor Poradni Psychologiczno- Pedagogicznej w Wieluniu i poprosił  

o przedstawienie przedmiotowej sprawy. 

Pani Barbara Puchała – dyrektor Poradni Psychologiczno 

– Pedagogicznej w Wieluniu przedstawiła sprawę.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są pytania. 

Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały w przedmiotowej sprawie.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 305/25 w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie stanowiska wicedyrektora  

w Poradni Psychologiczno- Pedagogicznej w Wieluniu (głosowało 5 członków 

Zarządu). 

Uchwała Nr 305/25 ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zamknął powyższy 

punkt.  
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Pkt 22 

Przyjęcie informacji Dyrektora Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu w sprawie zawarcia 

umów najmu nieruchomości położonej przy ul. Wojska Polskiego 32, oznaczonej 

numerem ewidencyjnym działki nr 132/1 obręb 6, miasto Wieluń w okresie  

od 1 stycznia 2025 r. do 31 marca 2025 r. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są pytania. 

Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem informacji  

w przedmiotowej sprawie.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął informację 

Dyrektora Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu w sprawie zawarcia umów najmu 

nieruchomości położonej przy ul. Wojska Polskiego 32, oznaczonej numerem 

ewidencyjnym działki nr 132/1 obręb 6, miasto Wieluń w okresie od 1 stycznia 2025 r. 

do 31 marca 2025 r. (głosowało 5 członków Zarządu). 

Informacja ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 23 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie umowy najmu lokali użytkowych o łącznej powierzchni 79,76 m2  

w budynku Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu – dot. zawarcia kolejnej umowy najmu 

lokali użytkowych o łącznej powierzchni 79,76 m2 w budynku Międzyszkolnej Bursy  

w Wieluniu z Publiczną Szkołą Policealną „Edukacja” w Wieluniu na okres 

 od 16 kwietnia 2025 r. do 30 czerwca 2025 r. w nieruchomości położonej przy  

ul. Wojska Polskiego 32 w Wieluniu, działka nr 132/1, obręb 6, miasto Wieluń. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są pytania. 

Zgłosiła się Pani sekretarz. 
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Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu poinformowała, że w poniedziałek 

została opublikowana zmiana do uchwały, dlatego nastąpi zmiana w podstawie 

prawnej poprzez dopisanie do podstawy prawnej opublikowanej uchwały wraz  

z publikatorami.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są pytania. 

Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjął uchwałę  

w przedmiotowej sprawie.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 306/25  w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu lokali użytkowych  

o łącznej powierzchni 79,76 m2 w budynku Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu 

 – dot. zawarcia kolejnej umowy najmu lokali użytkowych o łącznej powierzchni  

79,76 m2 w budynku Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu z Publiczną Szkołą Policealną 

„Edukacja” w Wieluniu na okres od 16 kwietnia 2025 r. do 30 czerwca 2025 r.  

w nieruchomości położonej przy ul. Wojska Polskiego 32 w Wieluniu, działka  

nr 132/1, obręb 6, miasto Wieluń (głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 306/25 ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 24 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przeznaczenia  

do sprzedaży nieruchomości gruntowej niezabudowanej, położonej w obrębie 

Pątnów, gmina Pątnów – dot. przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej 

niezabudowanej, oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków jako działka numer 

742/7 o pow. 0,1572 ha, położonej w obrębie Pątnów, gmina Pątnów stanowiącej 

własność Powiatu Wieluńskiego, kontynuacja z CCIII posiedzenia Zarządu Powiatu  

z dnia 28 lutego 2024 r. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są pytania. 

Zgłosił się Pan Jakub Jurdziński. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu zapytał, czy są to dwie 

działki.  
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Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że jedna. Zaproponował cenę wywoławczą w wysokości 15 000,00 zł. Zapytał, czy  

są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 307/25 w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej 

niezabudowanej, położonej w obrębie Pątnów, gmina Pątnów – dot. przeznaczenia  

do sprzedaży nieruchomości gruntowej niezabudowanej, oznaczonej w ewidencji 

gruntów i budynków jako działka numer 742/7 o pow. 0,1572 ha, położonej w obrębie 

Pątnów, gmina Pątnów stanowiącej własność Powiatu Wieluńskiego, kontynuacja  

z CCIII posiedzenia Zarządu Powiatu z dnia 28 lutego 2024 r. Zarząd Powiatu ustalił 

cenę wywoławczą w pierwszym przetargu w wysokości 15 000,00 zł (głosowało  

5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 307/25 ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 25 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zaopiniowania projektu 

Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy Wieluń. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał Panią Arletę 

Dobkowską – naczelnik Wydziału Architektury i Budownictwa oraz poprosił  

o przedstawienie projektu uchwały w przedmiotowej sprawie. 

Pani Arleta Dobkowska – naczelnik Wydziału Architektury i Budownictwa 

powiedziała, że zgodnie z uwagą Pana wicestarosty, jednostki oświatowe powiatu 

wieluńskiego nie zostały objęte programem. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że w tym 

przypadku, jest mowa głownie o szkoleniu zawodowym, czyli na przykład Zespół Szkół 

nr 3 znajdujący się przy ulicy Sieradzkiej, gdzie jest to teren podlegający pod 

rewitalizację. Zapytał, czy na tym etapie można złożyć prośbę o uwzględnienie tych 

jednostek. Dodał, że proszą o sformułowanie pisma o uwzględnienie jednostek 
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oświatowych w imieniu Zarządu Powiatu do Burmistrza Wieluniu. Zaznaczył,  

że Zarząd Powiatu ma sprawdzić, czy Gminny Program Rewitalizacji Gminy Wieluń 

jest zgodny ze strategią powiatu wieluńskiego i jest zgodne, ale szkoda, że jednostki 

powiatowe nie zostały ujęte. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że może się tak kiedyś zdarzyć, że poprzez nieujęcie w programie, powiat nie uzyska 

dodatkowych środków. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że powiat był 

wyłączony z możliwości starania się o środki na rewitalizację, ponieważ nie było 

Gminnego Programu Rewitalizacji.   

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są pytania. 

Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 308/25 w sprawie zaopiniowania projektu Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy 

Wieluń (głosowało 5 członków Zarządu). Jednocześnie poprosił o skierowanie pisma 

do Burmistrza Miasta Wielunia o uwzględnienie jednostek powiatowych w tym 

programie.  

Uchwała Nr 308/25 ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zamknął powyższy 

punkt.  

 

 

Pkt 26 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opinii dotyczącej projektu 

pn.: „Rozbudowa drogi gminnej Nr 117325E w miejscowości Drobnice w ramach 

zadania inwestycyjnego pn.: „Modernizacja infrastruktury drogowej w miejscowości 

Drobnice””. 
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Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są pytania. 

Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 309/25  w sprawie opinii dotyczącej projektu pn.: „Rozbudowa drogi gminnej  

Nr 117325E w miejscowości Drobnice w ramach zadania inwestycyjnego  

pn.: „Modernizacja infrastruktury drogowej w miejscowości Drobnice”” (głosowało  

5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 309/25 ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zamknął powyższy 

punkt.  

 

 

Pkt 27 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie wyboru opiekuna Młodzieżowej Rady 

Powiatu Wieluńskiego. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu poinformował, że jest 

uchwała Młodzieżowej Rady Powiatu Wieluńskiego z dnia 3 kwietnia 2025 r., która 

wskazuje dwóch kandydatów na opiekuna. Dodał, że tymi kandydatami jest Pani 

Aleksandra Warczak oraz Pan Andrzej Chowis. Powiedział, że w dniu wczorajszym 

odbył rozmowę z Panem Andrzejem Chowisem i ustnie zrezygnował z ubiegania się  

o stanowisko opiekuna Młodzieżowej Rady Powiatu Wieluńskiego, więc pozostaje 

jedna kandydatura.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że Pani Warczak 

była na posiedzeniu Młodzieżowej Rady Powiatu Wieluńskiego, przedstawiła się,  

a młodzież pozytywnie zaakceptowała jej kandydaturę.  
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Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są pytania. 

Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie.  

 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 310/25 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu  

w Wieluniu w sprawie wyboru opiekuna Młodzieżowej Rady Powiatu Wieluńskiego 

(głosowało 5 członków Zarządu). Jeden z kandydatów, Pan Andrzej Chowis w dniu 

15.04.2025 r. złożył ustną rezygnację Panu Staroście Maciejowi Bryś  

z kandydowania na opiekuna Młodzieżowej Rady Powiatu Wieluńskiego. W związku  

z powyższym jedyną kandydatką została Pani Aleksandra Warczak. 

Uchwała Nr 310/25 ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zamknął powyższy 

punkt.  

 

 

Pkt 28 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie 

przyjęcia Regulaminu otwartego konkursu na Członków Młodzieżowej Rady Powiatu 

Wieluńskiego. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał Pana Zenona 

Kołodzieja – naczelnika Wydziału Promocji i Aktywności Społecznej oraz poprosił  

go o wprowadzenie do sprawy.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Promocji i Aktywności 

Społecznej omówił przedmiotową sprawę.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są pytania. 

Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie.  
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 311/25 zmieniającą uchwałę w sprawie przyjęcia Regulaminu otwartego konkursu 

na Członków Młodzieżowej Rady Powiatu Wieluńskiego (głosowało 5 członków 

Zarządu). 

Uchwała Nr 311/25 ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 29 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia 

uzupełniającego otwartego konkursu na członków Młodzieżowej Rady Powiatu 

Wieluńskiego. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu poinformował,  

że jeden z członków Rady zrezygnował, ponieważ został powołany  

do Młodzieżowego Sejmiku Województwa Łódzkiego, więc konieczne jest ogłoszenie 

naboru uzupełniającego.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zaproponował skrócenie 

czasu na składanie prac konkursowych, ponieważ idea Rady jest znana, młodzież 

rozpowszechniła informację o naborze. Dodał, że jeśli ten termin będzie  

do 13 czerwca, to trudno będzie przed wakacjami go uzupełnić i nie spotkają się  

w nowym składzie przed przerwą. Zaproponował, by zmienić termin żeby był  

on do końca maja albo wcześniej, do 20 dnia miesiąca.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Promocji i Aktywności 

Społecznej zaproponował, by termin składania prac był do 23 maja 2025 r.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są pytania. 

Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały wraz z poprawką 

dotyczącą terminu składania prac konkursowych w przedmiotowej sprawie.  
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 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 312/25 w sprawie ogłoszenia uzupełniającego otwartego konkursu na członków 

Młodzieżowej Rady Powiatu Wieluńskiego z poprawką w projekcie uchwały  

w paragrafie 4 polegającą na zmianie terminu składania prac konkursowych  

z „13 czerwca 2025 r.” na „23 maja 2025 r.” (głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 312/25 ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 30 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego Powiatowej Biblioteki Publicznej w Wieluniu za okres  

od 1 stycznia 2024 r. do 31 grudnia 2024 r. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 313/25 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Powiatowej Biblioteki 

Publicznej w Wieluniu za okres od 1 stycznia 2024 r. do 31 grudnia 2024 r. (głosowało 

5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 313/25 ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 31 

Przyjęcie uzupełnienia do sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu Wieluńskiego 

za rok 2024. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił Pana 

skarbnika o omówienie przedmiotowej sprawy. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotowy materiał. 
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Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są pytania. 

Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem uzupełnienia  

w przedmiotowej sprawie.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

uzupełnienie do sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu Wieluńskiego  

za rok 2024 (głosowało 5 członków Zarządu). 

Materiał ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 32 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił Pana 

skarbnika o omówienie przedmiotowej sprawy. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są pytania. 

Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 314/25 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie zmian w budżecie powiatu (głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 314/25 ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 33 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2025 - 2036. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił Pana 

skarbnika o omówienie przedmiotowej sprawy. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są pytania. 

Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 315/25 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 

2025 - 2036  (głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 315/25 ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 34 

Sprawy bieżące. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu poinformował,  

że w punkcie pn.: „Sprawy bieżące” znajduje się materiał pn.: „Przyjęcie informacji  

na temat funkcjonowania Powiatowej Rady Działalności Pożytku Publicznego  

w Wieluniu.”.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że Rada miała 

utrudnione działanie, poprzez nieobecności niektórych członków. 
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Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że przedstawicielem Rady Powiatu została Pani Joanna Kałdońska  

– wiceprzewodnicząca Rady Powiatu, natomiast trwają nabory uzupełniające  

na pozostałych członków. Zapytał, czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest 

„za” przyjęciem informacji w przedmiotowej sprawie.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął informację 

na temat funkcjonowania Powiatowej Rady Działalności Pożytku Publicznego  

w Wieluniu (głosowało 5 członków Zarządu). 

Informacja ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zamknął powyższy 

punkt.  

 

 

Pkt 35 

Wolne wnioski. 

 

 

Pan Łukasz Dybka - członek Zarządu Powiatu złożył wniosek  

o wygospodarowanie środków w budżecie powiatu wieluńskiego na zakup zamiatarki 

dla Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu.   

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, czy członek Zarządu zna 

koszt takiej maszyny. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu odpowiedział, że ceny  

są różne w zależności od możliwości i rodzaju. Powiedział, że można takie urządzenie 

kupić za 50 tys. zł, ale i za 100 tys. zł również. Uważa, że taka maszyna ułatwi pracę 

pracownikom PZD w Wieluniu, zwłaszcza, że gminy oczekują od powiatu utrzymania 

czystości na chodnikach i ścieżkach rowerowych. Zaproponował by wystąpić  

do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska z wnioskiem o pozyskanie środków 

na ten cel.  
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Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, jaki ma związek 

zakup zamiatarki z Wojewódzkim Funduszem Ochrony Środowiska. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu powiedział, że mowa  

o czystości i usunięcie np.: soli po zimie, a to wiąże się z ochroną środowiska. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że można 

poszukać informacji, czy są do pozyskania środki z Funduszu. Zapytał, kto jest  

„za” wnioskiem Pana Łukasza Dybki.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął wniosek 

Pana Łukasza Dybki o wygospodarowanie środków w budżecie powiatu wieluńskiego 

na zakup zamiatarki dla Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu (głosowało  

5 członków Zarządu). 

Wniosek ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 36 

Zamknięcie XXXII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu w związku, 

z wyczerpaniem porządku obrad, zamknął XXXII posiedzenie Zarządu Powiatu 

w Wieluniu. 

 

 

Protokołowała: 

 

           Dorota Urbanek 

Referent  


